
PROTOKÓŁ NR 22/08

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 24 października 2008 roku

na sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Genowefa Pohoska,

4. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki,

2. Czesław Mikicki,

3. Zofia Trojnar,

4. Krystyna Chojnowska,

5. Lucyna Pagacz.

Porządek obrad:

1. Wydanie opinii w sprawie zmiany uchwały XXXI/152/05 RM w Kowarach z dnia 14 marca 2005 r.

2. Rozpatrzenie wniosku Zespołu „Kowarskie Wrzosy” o zwiększenie środków do kwoty 10 tys. zł w roku 

budżetowym 2009.

3. Ponowne rozpatrzenie wniosku w sprawie  dowozu uczennicy Kornelii  Suczyńskiej  do SP Nr  1  w 

Kowarach. 

4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ucznia Macieja Cymbalskiego z Wojkowa do SP Nr 1 w Kowarach.

Wnioski:

1. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXI/152/05 RM w 

Kowarach z  dnia  14  marca  2005 r.  w sprawie  regulaminu udzielania  pomocy materialnej  o  charakterze 

socjalnym dla  uczniów.  W związku z  wejściem w życie  od  1  września  2008 r.  znowelizowanej  ustawy o 

systemie oświaty stwierdzającej, że stypendium szkolne jest przyznawane na okres nie krótszy niż miesiąc i 

nie dłuższy niż 10 miesięcy w danym roku szkolnym, w § 2 ust. 4 uchwały RM skreśla się pkt 5. Skreślenie pkt 

5 uchwały spowoduje, że stypendia przyznawane będą bezpośrednio w oparciu o przepisy ustawy. 

2. Komisja wnioskuje o zwiększenie środków finansowych dla Zespołu „Kowarskie Wrzosy” o 1000 zł 

w stosunku do roku 2008, jednocześnie Komisja zobowiązuje Zespół do udokumentowania wydatków za rok 

2008 i sporządzenia planu pracy i wydatków na rok 2009.

3. W sprawie o ponowne rozpatrzenie wniosku dowozu Kornelii Suczyńskiej do SP Nr 1 w Kowarach 

Radni  nie  podjęli  jednoznacznej  decyzji.  Część  Członków  Komisji  jest  zdania,  że  należy  zbadać  sytuację 

materialną rodziny i dopiero na tej podstawie podjąć decyzję o bezpłatnym dowozie uczennicy do Szkoły. 
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4.  Komisja  rozpatrzyła  wniosek  pozytywnie,  jednocześnie  przyjęła  oświadczenie  rodzica  o 

samodzielnym przejściu przez dziecko drogi od SP Nr 3 do SP Nr 1. 

Protokołowała:                                                                                                     Przewodnicząca Komisji

Anna Klepacz                                                                                                              Oświaty i Kultury
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